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ACTA-RESUM AUDIENCIA PUBLICA 

 
 
Data: 23 d’octubre de 2023 
Lloc: Sala de Plens de la seu del Districte de Nou Barris (Pl. Major de Nou Barris, 
1) 
Hora: 19:00 h. 
 
 
Presideix: 
 
Il·lma. Sra. Carolina Recio Cáceres (BComú), presidenta del Consell del Districte de Nou 
Barris 
 
Assistents: 
 
Il·lm. Sr. Francesc Xavier Marcé Carol, Regidor del Districte de Nou Barris (PSC) 
 
Sr. David Martínez Herrera (PSC) 
Sr. Dídac Ramírez Casas (PSC) 
Sra. Leonor Fernández Castanera (PSC) 
Sr. Antonio Cabrera Gómez (PSC) 
Sra. Sonia Nieto Sánchez (PSC) 
Sra. Esther Páez López (PSC) 
Sra. Mª Carmen Rodríguez González (PSC) 
 
Convidats: 
 
Sr. Gabriel Jose Duarte Garcia, Gerent del Districte de Nou Barris 
 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Constatada la existència de quòrum legal, obre l’acte la Presidenta del Consell del Districte 
de Nou Barris a les dinou hores i set minuts,  la qual, dona la benvinguda al públic present 
en aquesta acte, es presenta per a aquelles persones que la coneguin com la presidenta 
del Consell del Districte per a aquest mandat, indicant que el seu càrrec és de 
representació institucional i diu que la seva funció és presidir i dirigir les audiències 
públiques i els plenaris. Afegeix que davant tenen el Govern del districte i el regidor del 
districte al que presenta pel seu nom. 
 
Explica la metodologia de les audiències públiques malgrat veure que, moltes de les cares 
del públic, són conegudes de mandats anteriors. En aquest sentit, indica que anirà agafant 
els noms d’aquelles persones que vulguin intervenir, si bé explica que arran de la COVID 
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produït en el mandat anterior, hi ha la possibilitat d’efectuar preguntes anticipades a través 
de la plataforma del Decidim.Barcelona, circumstància que el govern agraeix que s’utilitzi 
per tal de poder preparar les respostes amb més qualitat. Finalment diu que, com a 
metodologia habitual en l’audiència pública, donarà prioritat a les preguntes anticipades 
per desprès demanar torn de paraula a aquelles persones presents a la sala que vulguin 
intervenir i no hagin formulat preguntes de forma anticipada. 
 
Sense més preàmbuls, diu que llegirà les preguntes anticipades, tot requerint a la persona 
que l’hagi formulat que la defensi tant si es troba present bé a la sala de plens, com a 
través de videoconferència amb l’enllaç prèviament facilitat pel departament de 
comunicació del districte. Per últim, demana al públic present a la sala que les seves 
intervencions siguin el més breu possible per a donar temps a qui intervingui el major 
nombre de persones i pugui donar el regidor la resposta mes adequada. 
 

1) Javier Escribano 
 
Pregunta anticipada: 
 
Demanem el posicionament del districte davant la retirada del servei de pediatria del CAP 
Turó  
 
Com que no es troba present a la sala ni connectat per videoconferència, anuncia que el 
Govern farà la resposta per escrit. 
 

2) Antonio Martin-Santos Ferreiro 
 
Pregunta anticipada: 
 
Seria interesante instalar el riego gota a gota en toda Barcelona por cuestión del gasto 
hídrico  y la sequia cada vez más larga 
 
Com que no es troba present a la sala ni connectat per videoconferència, anuncia que el 
Govern farà la resposta per escrit. 
 

3) Kasal de Joves Roquetes 
 
Pregunta anticipada: 
 
Demanem saber com va el procés de la Modificació del Pla General Metropolità de 
Barcelona en relació al nou Kasal de Joves Roquetes i el procés participatiu que es vol dur 
a terme. 
 
Com que cap representant del Kasal es troba present a la sala ni connectat per 
videoconferència, anuncia que el Govern farà la resposta per escrit. 
 
 
 

4) AAVV Guineueta. En la seva representació intervé el Sr. Joaquim Ferri. 
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Diu que porten una pregunta específica i desprès 9 més. Saben que hi ha un pla pel seu 
barri del 2020 al 2030 però que no ha participat l’associació de veïns. Demanen doncs la 
participació veïnal en un pla de barri o un pla específic per a la Guineueta perquè diu que 
hi ha alguns problemes i voldria saber la resposta del govern davant la dita petició. Per 
tant, 
 
Preguntes anticipades: 
 
a)1-Pla de Barri. Quines gestions s’han fet per fer un Pla de Barri o Pla Específic per a la 
Guineueta? 
 
b)-Ascensors: S’han fet gestions per adaptar el PMU a la realitat dels habitatges i no haver 
de retrotraure els balcons? Hi ha persones amb veritables problemes que coneix el Govern 
 
c)-Muntants d’aigua. S’han fet gestions per autoritzar llicències d’obres per passar els 
muntans d’aigua per a les façanes?. A certa edificis alts no arriba bé l’aigua 
 
d)-Accessibilitat. Cal corregir els grans pendents i inclinacions de la reurbanització de la 
Fase 3 perquè generen greus impediments per a la mobilitat reduïda, persones amb 
caminadors i cadires de rodes no poden transitar. 
 
e)-Autobús. S’han fet gestions per crear una parada del Bus H2 davant del semàfor del Pg. 
Valldaura amb C. Guineueta? S’ha reclamat en varis consells de barri i ara ho reclamen en 
l’Audiència Pública. Demana parlar amb TMB i que es doni satisfacció al veïnat 
 
f)-Carril bici. Quan està previst retirar el carril bici de la vorera del Pg Valldaura entre Feliu i 
Codina i Pl República. (està davant de porteries d’habitatges, pas de vianants, parades de 
bus, contenidors de brossa, bancs, comerços, Once, premsa, mercat municipal, 
terrasses…). El carril bici genera un perill real a moltes persones que l’han de creuar per fer 
les accions descrites. 
 
g)-Mobiliari Urbà. Quan està previst reposar les papereres i col·locar els bancs que falten?. 
Creu que falten moltes papereres i falten bancs per tal que la gent es pugui relacionar. 
 
h)-Fitons amb clau. Per quin motiu s’ha instal·lat fitons amb clau en els carrers Castor, 
Gasela? Com poden aconseguir les claus, el veïnat amb problemes de mobilitat? Si ha de 
venir la ambulància no pot arribar 
 
i)-Per què no s’ha informat a l’AVV de les obres de MILLORES del barri. L’últim cas, és 
l’interior d’illa d’Isard i Gasela, Rb Caçador i Pg Valldaura. Espera que hi hagi comunicació 
més fluïda amb ells. 
 
j)-Soci sanitari. S’han fet gestions per crear un Centre de dia en Guineueta? Va parlar amb 
el conseller tècnic i creu que comença a estar ben encaminat. 
 
 
El regidor contesta que fa 10 dies van tenir una reunió amb l’associació de veïns de la 
Guineueta on van sortir tots els temes que ha exposat l’intervinent, es va prendre nota de 
tots ells, s’ha posat cada un dels temes a la taula del departament que toca (alguns són de 
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competència del districte, altres no), tot s’està treballant i van quedar que donarien 
resposta a la major brevetat possible. L’únic tema que adverteix que és nou en relació a la 
reunió de fa 10 dies és el tema dels fitons (pregunta h de l’intervinent) i explica que la seva 
col·locació obeeix a la queixa d’altres veïns de considerar que entren els cotxes i havia que 
buscar una solució per a evitar-los. Caldrà doncs buscar una solució que satisfagui a 
ambdues parts. La resta de temes ja van sortir i s’està treballant en ells. 
 
Per la seva banda, el Gerent del districte diu, en relació a la col·locació de fitons al carrer 
Gasela, 37 i 43, s’han posat en un accés d’un pas de vianant i en els interiors d’illa són per 
a vianants que passegen, no per vehicles. Van haver queixes de veïns que deien que 
entraven cotxes a través del pas de vianants i va demanar que prenguessin alguna mesura. 
També tenim la sol·licitud d’una veïna que, per un tema  sanitari, necessita l’accés d’una 
ambulància i s’està gestionant amb ella el fet que una ambulància pugui accedir. No es 
donen doncs les claus perquè sí sinó per a poder gestionar la situació d’aquesta veïna. 
 
El regidor insisteix en que s’estava parlant amb normalitat amb l’associació de veïns de tots 
aquests temes, ignora si és que hi ha hagut un canvi en la Junta Directiva però en 
qualsevol cas, insisteix en que tot s’està treballant i, això sí, troba lògic que puguin sortir 
nous temes a cada reunió amb els veïns. 
 

5) Joaquin Esteban Gago 
 
Preguntes anticipades 
 
Contenedores, Barracones, y Bandas Rugosas en los pasos peatonales, y un circuito sobre 
ruedas  para los técnicos, que usted se ha de comprometer de avisarles para el dia que 
usted les diga.  sobre estos temas irán las preguntes. 
 
En relació a les dies preguntes anticipades, el Sr. Esteban les complementa via intervenció 
oral. En primer lloc, diu que té posada una queixa la president de l’Institut Municipal de 
Persones amb discapacitat (IMD). Aquesta persona li va dir en una ocasió que els seus 
tècnics li havien comentat que no es podien moure els contenidors davant d’una sol·licitud 
d’ell. Tanmateix, ell no va dir això. En realitat el que li va demanar es que treies els pedals 
dels contenidors que els tinguessin i que posessin plataformes de 30 centímetres i això 
seria accessibilitat i no la que hi ha avui en dia, atès que, les persones que van en cadira 
de rodes no es poden apropar dignament a llençar les escombraries. Ho repeteix, vol la 
supressió dels pedals dels contenidors. 
 
En segon lloc es queixa que hi ha una infinitat de passos de vianants que encara no tenen 
bandes rugoses. Descriu uns quants indrets a títol d’exemple. 
 
En tercer lloc, diu que al costat de la seu del districte hi ha dos punts on es poden instal·lar 
barracons sanitaris de caràcter no perenne, només quan hi ha esdeveniments. Demana 
que siguin de 6x3 metres amb servei adaptat així com 4 serveis mes normals i que disposin 
de certes condicions interiors 
 
El regidor contesta, pel que fa al tema dels contenidors, que ho ha demanat en diverses 
ocasions però que té una problemàtica tècnica complexa en relació a la recollida del 
contenidor amb el camió que precisa d’uns estàndards d’alçada molt precisos. Per tant, no 
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resulta fàcil aplicar la proposta de l’intervinent. Afegeix que han consultat amb l’àrea la 
problemàtica d’accessibilitat als contenidors de les escombraries i fins ara no s’ha pogut 
trobar una solució satisfactòria. 
 
Pel que fa al tema de les bades rugoses en els passos de vianants, ho consultarà però 
afirma que a ells li preocupa els estàndards d’aquest passos: alçada per la reducció de 
velocitat dels vehicles... 
 
Pel que fa al tema dels barracons, el regidor afirma que el districte posa lavabos 
provisionals en els esdeveniments (l’intervinent diu des de la seva posició que això no li 
serveix). Lavabos hi ha en tots els esdeveniments; una altra cosa és que hi hagi el tipus de 
lavabo concret i adaptat que demana l’intervinent. Ho consultarà. Amb tot, l’Ajuntament té 
una política, certament discutible, de no posar lavabos permanents en els espais públics i 
és discutible perquè en el nostre districte almenys hi ha una sèrie de parcs en que la 
població que els utilitza li aniria molt bé tenir-los. Es un tema que han posat varies vegades 
sobre de la taula, no es va aconseguir en l’anterior mandat. Veurem què passa en aquest 
mandat però el que recullen de la proposta de l’intervinent és que en els esdeveniments hi 
hagi almenys un lavabo amb condicions d’accessibilitat. 
 

6) Eduard Parera, en representació de la entitat Bicicleta Club de Catalunya 
 
Preguntas anticipades: 
 
a) Tenint en compte el desplegament de carrils bici al districte de Nou Barris, quin és el pla 
de manteniment d'aquesta infraestructura? 
  
b) Promoure des de l'ajuntament de Barcelona i des del districte de Nou Barris 
l'aparcament segur de bicicletes mitjançant la implementació del sistema bicibox en el 
districte de Nou Barris, sobretot aquelles zones amb presència d'estacions de metro per a 
fomentar la intermodalitat. o bé, també promovent la implantació de locals segurs per a 
l'aparcament de bicicletes.  
  
c) Quina és la previsió d'infraestructura ciclista nova prevista per al districte de Nou Barris 
per al proper mandat 2023-2027? 
 
 
El regidor contesta que, en aquest moment, tenim el carril bici del carrer Escòcia en que les 
obres s’haurien de fer entre el gener i l’abril de 2024. A banda, tenim un compromís de 
redacció de dos carrils més, un a la part alta de Fabra i Puig amb Valldaura i un altre que 
va des de la plaça Karl Marx a Plaça de la República. Hi ha altres casos en cartera però que 
requereixen estudis de mobilitat perquè a vegades hi ha complicacions tècniques com ara 
baixar alguns carrils a la calçada perquè afecta a trams de bus o a containers. 
El carril bici d’Arnau D’Oms està redactat, es tracta d’un carril que ha generat algunes 
discrepàncies d’implantació però en to cas estem pendents de tancar el projecte i s’hauria 
de poder tirar endavant. 
Sobre el tema dels bicibox o lloguer de locals és un tema que, en el cas de lloguer de 
locals, no sap si s’havia contemplat en el districte o no i si resulta factible o no però sí és 
un problema no només d’aquest districte sinó de tota la ciutat sobre on deixar les bicicletes 
i on guardar-les perquè es genera un conflicte de seguretat en els propietaris de les 
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bicicletes. Es un tema que s’ha d’estudiar i veure perquè en aquet districte s’ha generat 
alguns problemes sobre aparcaments de bicicletes amb solucions no del gust de tothom. 
En qualsevol cas, aquestes són les previsions que tenen i s’hauran de fer poc o poc més 
carrils bicis. 
 

7) Miguel Giménez, en representació de l’associació de veïns Convivim Porta 
 
Preguntes anticipades que han arribat a l’inici de la sessió: 
 
a)En relació als processos participatius que tenim en Convivim Porta, que són dos, 
definitivament el que volen saber és quan s’iniciaran les obres del Parc de Can Dragó i 
l’actuació en les escales de Rio de Janeiro amb Andreu Nin. Diu que s’han reunit vàries 
vegades amb el districte però desprès quan vas a la web i veus com van els projectes allà 
et posa que estan al 30% i, per tant, desprès de quatre anys, creuen que s’han d’iniciar les 
obres ja. Volen que se’ls digui una data per a començar les obres. 
 
b) Sobre seguretat ciutadana pregunta què es pretén fer per a garantir la seguretat 
ciutadana que no s’està donant actualment a Nou Barris. Hi robatoris a comerços, al carrer, 
en el transport, altercats, baralles, tumults i botellots. 
 
c) Estan en un barri amb un greu problema d’habitatge. Per tant, volen saber amb 
números i amb detalls si és possible què s’ha fet en relació a l’habitatge social en els 4 
anys anteriors i quins són els objectius per a aquesta legislatura tant pel barri de Porta com 
pel districte de Nou Barris. 
 
El regidor contesta, pel que fa a l’habitatge social (pregunta c de l’intervinent), que 
l’Ajuntament no treballa per barris sinó treballa per ciutat en funció de la disponibilitat de 
sòl. Dissortadament no funciona de forma homogènia en els barris sinó que hi ha zones on 
hi ha sòl i altres que no. Hi ha hagut alguna petita acció en el barri de Porta en relació al 
decret de l’aprofitament del 30% d’aportació social en la construcció de pisos però sí li 
podem passar el que s’ha fet en el districte en els darrer quatre anys en matèria 
d’habitatge social. Tenim l’informe actualitzat del que s’ha fet en l’últim mandat en els 
darrers quatre anys. 
 
Sobre el tema de seguretat ciutadana (pregunta b de l’intervinent) diu que és un tema de 
gran complexitat perquè és cert que la percepció sobre problemes de seguretat a vegades 
s’incrementa però el govern ha d’equilibrar aquesta percepció d’inseguretat que és real 
amb les dades el mes objectives possibles per a poder planificar els serveis de Guàrdia 
Urbana, Mossos d’Esquadra o reivindicar actuacions dels agents cívics. Hem d’objectivitzar 
al màxim això per a evitar convertir la ciutat en un estat policial o deixar-nos portar per 
opinions molt legítimes però no suficientment contrastades. 
El regidor afegeix que estan seguint en el districte les qüestions relatives a la seguretat i sí 
estan detectant alguns elements preocupants que es donen tant a Nou Barris com a la 
resta de la ciutat com ara un increment de situacions de violència amb ames blanques 
sovint amb persones molt joves i una tornada de forma incrementada de la presència de 
drogues dures: heroïna, fentanilos, amfetamines, etc.. Això els preocupa molt i està sobre 
la taula de l’Ajuntament que requereix una actuació multisectorial i estant mirant de com 
actuar exactament a la ciutat. Desprès hi ha altres temes que tenen un comportament 
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cíclic. Posa l’exemple del centre de serveis socials que hi ha darrera del districte que van 
tenir una actuació correctora fa uns mesos en la que veiem que ara ha tornat a repuntar.  
 
Amb tot, dona la raó a l’intervinent en el sentit que hi ha alguns temes que els han de 
preocupar i que estan a sobre d’ells i reconeix que hi ha una infradotació de GUB i Mossos 
d’Esquadra. Ho han dit altres vegades i no s’amaguen en tornar a dir-ho. 
 
Pel que fa al tema dels processos participatius (pregunta a de l’intervinent) el regidor dona 
la paraula al Gerent del districte que, en relació a la inversió del procés participatiu inclusiu 
al parc de Can Dragó, s’ha tingut un retard en la redacció del projecte perquè la proposta 
de la empresa no era del tot satisfactòria, per la qual cosa, estan en procés d’ajudar a 
corregir i accelerar el redactat de l’avantprojecte. Recorda que aquest redactat implica una 
part de la inversió és a càrrec del pressupost participatiu però una altra part no, és a dir, 
que està subjecte també al quadre d’inversions d’aquest mandat i que s’aprovi respecte 
d’aquella part que no és del pressupost participatiu. En el cas que es resolgui el problema 
de l’avantprojecte i del tema de la inversió (que es resoldrà) podem parlar d’un calendari 
de la tardor del 2024 per l’inici de les obres. 
 
En relació a les voreres de Rio de Janeiro, aquí hi ha una proposta per a adquirir per part 
de l’Ajuntament de Barcelona d’uns interiors. El Gerent diu que han estat analitzant la 
proposta i diu que convocarà properament als veïns de les tres comunitats de veïns que 
necessitàvem del seu consentiment per la dita cessió d’interiors per explicar-los la situació 
de l’Ajuntament en aquest tema. La intervenció del procés participatiu es pot fer amb 
l’acord amb els veïns que cedirien aquest part de la vorera però, si no hi hagués acord, 
l’Ajuntament faria igualment la inversió de la part de la vorera que és estrictament espai 
públic. Convocaran als veïns per la qüestió de la cessió dels interiors per a veure si hi ha 
acord o no per veure si es fa la inversió respecte de la part que depèn de l’acord amb els 
veïns i, sinó, de la part estrictament d’espai públic. A instància d’una persona del públic en 
la que indicava que en el mandat anterior havien demanat una resposta municipal per 
escrit, el Gerent diu que efectivament hi haurà resposta escrita però es convocarà als veïns 
afectats presencialment per a explicar-ho i per tal que desprès no hi hagi matisos o no 
quedi clar algun terme de la resposta escrita. 
 
Un cop contestades les preguntes anticipades, la presidenta del Consell del Districte pren 
nota de totes aquelles persones que volen intervenir i preguntar en aquest sessió i que no 
havien formulat pregunta o comentari de forma anticipada. La presidenta diu que no talalrà 
el temps d’intervenció de ningú però recorda la necessitat que les intervencions siguin el 
més breus possibles, atès, el gran número de persones que volen intervenir. 
 
 
A continuació, es detallen totes les intervencions del públic assistent i les respostes del 
Regidor i del Gerent.  
 
8)Teresa Carvajal. Diu que la seva queixa vol que li facin arribar a l’alcalde Sr. Collboni per 
tal que ho faci arribar a la Generalitat de Catalunya. La queixa fa referència al servei de 
Rodalies. El 3 de desembre de 2022 es va inaugurar la nova estació de Sant Andreu Condal 
(actualment Sant Andreu). Segons consta, la nova estacional era plenament integral i 
accessible al servei del ciutadà. Doncs bé, l’ascensor de la nova estació no funciona, només 
va funcionar un mes coincidint amb la inauguració i la presència de les diverses autoritats. 
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Ha fet diverses reclamacions tant als departament d’accessibilitat de RENFE o ADIF com en 
la pròpia estació. La realitat és que porta 11 mesos sense funcionar. Vol que el Govern del 
districte traslladi aquesta queixa a ADIF i a la Generalitat perquè les persones amb 
mobilitat reduïda no poden pujar i baixar a la estació del tren, estació que ha costat molts 
diners. Tampoc poden les persones amb carrets de nens. No hi ha ningú a la estació que 
els ajudi mínimament. 
 
En segon lloc, exposa una segona qüestió que considera que per a ella és preocupant 
sobre tot depenent on vius. Ignora el protocol de Guàrdia urbana (de fet, no té perquè 
saber-ho) però quan truca a la Urbana per a denunciar un fet i li demanen pel seu nom, 
ella acostuma a dir “anònim”. Quan venen, sigui la hora que sigui (fins i tot de matinada) li 
truquen al timbre i li diuen “Vostè ha trucat Teresa?” Ella els contesta que ha dit “anònim” 
perquè li pot comportar molts problemes personals. Ha deixat de trucar. Si es tracta d’un 
protocol, demana que el revisin perquè quan truca és perquè hui ha un problema greu al 
barri, no truca per gust. No vol que vingui la urbana a casa seva i la posin en evidència 
davant la gent. 
 
9)Paquita Navarro. Diu que és veïna de Vilapicina i la Torre Llobeta. Explica un problema 
de sorolls d’un compressor d’un poliesportiu que hi ha davant casa seva produït a l’estiu. 
Va començar a sonar, ha tingut que fer múltiples gestions telefòniques tant a l’Ajuntament 
com al gestor de l’equipament i denúncia la mala atenció rebuda: telèfons que no 
contestaven, persones de l’Ajuntament que la derivaven a emergències...així com la mala 
gestió per arreglar un problema de sorolls que finalment va poder ser arreglat però al cap 
de força temps. 
 
10) Jeros. Exposa diferents qüestions. En primer lloc, es queixa que porten molt temps 
reclamant la base d’ambulàncies a Ciutat Meridiana i encara no està posada. En segon lloc, 
en matèria de seguretat diu que és cert a Ciutat Meridiana no agrada la policia però es 
queixa que, mentre en els desnonaments venen 10 furgonetes o mes, en canvi hi ha molts 
robatoris i no ve ningú i hi ha llocs com a la Plaça Roja on veu agents xerrant enlloc de 
patrullar o treballar. En tercer lloc, es queixa de la brutícia i la mala olor dels contenidors 
especialment a l’estiu; no es netegen. En quart lloc, denúncia la falta de bus nocturn que 
passi per Ciutat Meridiana. No hi ha res per a poder anar a la Vall Hebron durant la nit. Per 
últim, es queixa de l’incivisme de la gent que deixa els excrements dels gossos a les 
papereres 
 
11) Marcos Mateos. Diu que ve en representació dels usuaris de la pista de patinatge de la 
Via Favència. Es queixa de manca d’il·luminació i manteniment de la dita pista. 
Darrerament han posat llum però els horaris de llum no són bons i és un perill, atès que, 
apaguen la llum a les 21h. També considera que l’espai està degradat, els bancs estan 
trencats io, per tant, falta manteniment. 
 
12) Ramiro. En representació de l’associació esportiva DH Skateboard. Es queixa que va 
haver un canvi en la direcció del carrer a ara tots els busos passen pel costat del parc de 
patinatge, hi ha molts accidents i no pot ser que contínuament els busos especialment els 
articulats passin per sobre de la vorera o fins i tot arrenquen semàfors. Llegeix un escrit i 
conclou que van enviar un escrit a trànsit sense resposta i consideren que es troben en un 
lloc certament insegur. 
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El regidor contesta en general als 5 intervinents que de totes les coses que s’han dit es 
recullen, es pren nota i es posaran sobre la taula corresponent. 
 
A la Sra. Teresa Carvajal (intervinent número 8) diu que avisaran del problema de 
l’ascensor en la estació de Sant Andreu de la RENFE. Considera que no pot ser que una 
estació no disposi d’un sistema d’accés per a tothom. Respecte del protocol de GUB el 
poden revisar però és cert que en general la Guàrdia Urbana exigeix que les denúncies 
tinguin nom i cognoms. El concepte d’anònim no és útil des del punt de vista d’una 
denúncia i hi ha problemes. 
 
A la Sra. Paquita Navarro (intervinent número 9) respecte del soroll del compressor, 
certament s’ha solucionat i la única pregunta que li pot fer és a qui va trucar i com. El 
concepte telèfon de l’Ajuntament és molt genèric. Demana que se sigui més precís en 
aquests tipus de queixes. Si la denúncia arriba al tècnic o al conseller del barri, hauria de 
tenir resposta immediata però el concepte de telèfon de l’Ajuntament és imprecís i en 
qualsevol cas celebra que aquest tema s’hagi solucionat. 
 
A la Sra. Jeros (intervinent número 10), en relació al tema de l’ambulància, el regidor diu 
que és un tema que li fa mal especialment perquè es va involucrar molt personalment. Això 
està aprovat des de fa any i mig. El problema és que el nivell corporatiu del personal de les 
ambulàncies exigeix que el local disposi d’unes condicions determinades perquè, en cas 
contrari, no prestarien el servei i això ha fet retardar les obres que haurien de començar en 
el mes de febrer. Els diners els tenim perquè amb el conveni que vam fer amb la 
Generalitat ens traspassaven els diners. Tampoc és un problema de capacitat per fer la 
obra sinó que es tracta d’un problema corporatiu (les instal·lacions han de ser visades fins i 
tot pels sindicats de treballadors del personal de les ambulàncies). Però està i ho tindrem 
per sempre i serà un guany important per Ciutat Meridiana. 
Respecte de la relació d’elements de servei que ha explicat la intervinent, hi ha alguns que 
són certs, altres que són difícils de gestionar. En aquest sentit s’ha parlat moltes vegades 
sobre la neteja i ja s’ha dit moltes vegades que l’important és el compliment o mandat del 
contracte. Si el contracte diu que han de recollir dos vegades al dia no se’ls pot demanar 
que vagin més vegades. El que s’ha de vigilar és que la empresa compleixi amb els serveis 
contractats. Si no es compleixen amb aquests serveis aleshores tenim un problema que 
voldria saber. Si compleixen, aleshores caldria analitzar si cal més o menys servei però 
l’important és si compleixen o no amb el contracte. 
D’altra banda, tenim un problema amb el rec d’aigua a causa de la sequera. No és cert el 
comentari de la intervinent en el sentit que en el centre de la ciutat, a diferència de Ciutat 
Meridiana, és rega diàriament almenys en el que es refereix al servei públic. Hi ha uns 
criteris generals que ens afecta a tots. No hauria d’haver cap discriminació en cap barri de 
Barcelona. Si hi ha, serà el primer en denunciar-ho. En aquest sentit, hi ha un sistema de 
seguiment de la neteja a Ciutat meridiana que creu que és positiu per detectar 
compliments o incompliments del servei de neteja. 
 
Als Srs. Marcos Mateos i Ramiro (intervinents números 11 i 12) el regidor contesta que el 
tema de la il·luminació de les postes de skating va sortir a la reunió que es va fer fa pocs 
dies amb l’associació de veïns de la Guineueta i s’ha arreglat. Ara, sembla que hi ha un 
problema d’horaris que s’haurà de veure. Aquí hi ha un problema i és que desgraciadament 
les pistes es van fer per raons de mil tipus però es van deixar de la mà de Deu. En realitat, 
les pistes no les gestiona ni l’IBE ni el districte ni els usuaris de la pista ni ningú. Per tant, 
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hi ha un buit de governança sobre aquestes pistes. Per tant, hem de posar una mica 
d’imaginació per a veure com podem resoldre aquest tema perquè són pistes molt 
utilitzades i quan ha anat alguna vegada ha vist que el mobiliari és molt deficient. En 
aquest sentit, ha demanat al conseller Sr. Dídac Ramírez, conseller d’esports, que munti la 
Taula d’esports de Nou Barris que no existeix en l’actualitat. No es tractaria d’un consell 
formal sinó d’una trobada estable amb tota la comunitat esportiva del districte per a 
millorar certs aspectes de coordinació de diferents esports. Es un tema que l’inquieta, el 
preocupa però hi ha un buit que s’ha de resoldre. 
 
Per últim, pel que fa al tema dels busos articulats, per la zona que diu l’intervinent (Via 
Favència amb els laterals), és probable que hi hagi dificultats per a fer ruta alternativa. 
Passaran el problema descrit a mobilitat i a TMB sense passar per la DGT i que ho mirin 
amb detall. 

 
 
13) Bertrand de Five. Exposa diferents qüestions. 
 
En primer lloc, atès que, es parla de neteja, Guàrdia Urbana i Urbanisme, reclama que 
tècnics responsables de neteja i urbanisme i el cap de GUB Nou Barris vinguin a l’Audiència 
Pública com es feia antigament. En segon lloc, diu que l’alcalde ha assumit la 
responsabilitat en favor de l’accessibilitat; en aquest sentit, porta anys reclamant que Nou 
barris lideri els temes d’accessibilitat i demana a la nova consellera que s’encarregarà 
d’aquests temes que disposi d’un equip al seu voltant per avançar en aquesta matèria. En 
tercer lloc i, en representació dels veïns del bloc 144-146 del carrer Viladrosa, critica 
l’increment a Nou Barris dels pisos turístics en detriment del descans veïnal. Vol saber 
quants habitatges turística hi ha a Nou Barris. En quart lloc, parla en nom d’un col·lectiu de 
dones preocupades pels habitatges ocupats i també vol saber la estadística de pisos 
ocupats a Nou Barris. En cinquè lloc, pregunta quan es normalitzarà l’horari dels 
funcionaris, atès que, ja s’ha acabat la COVID. En sisè lloc, vol saber perquè tanquen la 
porta els divendres a la nit al Parc del Turó de la Peira que fa que les persones amb 
discapacitat no pugin sortir cap al carrer Sant Iscle quan surten de la piscina. Ho porten 
reclamant des d efa temps i ho seguiran fent. Per últim pregunta si s’ha produït alguna 
dimissió política per la mort de la noia a la que se li va caure una palmera a l’estiu. 
 
14) Amina. Exposa també diferents qüestions. 
 
En primer lloc, es queixa de la presència de múrids a Ciutat Meridiana. Es fiquen a les 
cases com per exemple la seva. En segon lloc, com membre de l’associació de veïns de 
Ciutat Meridiana demana que es miri en favor de les persones com ella que ocupen 
habitatges. Hi ha gent que o be té contracte o be vol pagar un lloguer però els fan fora 
perquè venen aquests habitatges. També diu que hi ha “chinches” i demana que es miri 
pels veïns de Ciutat Meridiana perquè entre unes coses i altres ho estan passant molt 
malament. 
 
15) Aisha. Com que no parla l’idioma, la Sra. Amina tradueix les seves paraules. Diu que es 
una persona que està malalta, que té un desnonament previst pel dia 27 d’octubre, no té 
cap lloc on anar i demana si es pot fer alguna cosa. 
 
16) Trini Cuesta. Exposa diferents qüestions. 
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En primer lloc, com a veïna de Nou Barris, diu que no és la primera vegada que vol exposar 
el problema dels gossos, si bé no el generen els gossos sinó els seus propietaris. No es 
respecten ni parterres ni jardins, ni faroles, nio cantonades d’edificis ni res. Es un districte 
sense llei i una vergonya. Per tant, la pregunta es si l’Ajuntament de Barcelona dintre del 
pla endreça té previst fer i aplicar alguna normativa en relació a la problemàtica dels 
gossos? En segon lloc, exposa el soroll que pateixen els veïns que viuen al costat del camp 
de futbol i la pista de patinatge del carrer Castor al barri de la Guineueta. Ho estan parlant 
amb el conseller d’esports però ho vol exposar en aquesta sessió. Per últim, fa referència a 
CIS Cotxeres. Considera que la intervenció del regidor en el moment adequat va ser clau 
per la millora en el funcionament de CIS Cotxeres. No és que funcioni perfectament però si 
va ser un punt d’inflexió en la seva millora: canvis en la direcció, en la gerència...i cada tres 
mesos fan reunió de seguiment amb la nova gerència. Hi ha temes a millorar però creu que 
estan en el bon camí i també s’ha de dir. 
 
17) Elena. També exposa diferents qüestions. 
 
En primer lloc, diu que porta 4 anys en relació a la riera que passa pel carrer Nou Barris 
amb Pla dels Cirerers, en el que s’ha posat una porta i no hi ha claus ni escala per a baixar, 
que hi ha la presencia de rates. Demana que posin escales i que donin a algú les claus per 
a poder accedir. En segon lloc, respecte del parc de les dones, ahir mateix l’estaven 
netejant i, per tant, la part de sota del parc està molt bé però la part de dalt, en concret, 
l’últim tram en el que hi ha dos bancs, no es toca. Demana avisar als servei de neteja 
perquè també netegin aquella zona. Per últim, el tema més preocupant tant per a ella com 
pels veïns del carrer Nou Barris, 11-13, és la presència d’un badulaque, les seves finestres 
donen al seu pati, li van entrar “cucarachas”. Ha tingut que fumigar vàries vegades a costa 
seva, ells no fumiguen i a mes no disposen d’aigua. Ahir mateix va estar parlant amb ells i 
li van comentar que no disposen d’aigua corrent, per la qual cosa, és impossible que 
netegin. L’aigua l’agafen de les fonts del carrer. Dona fàstic l’espai. Espera que el govern 
prengui nota i faci algo. 
 
El gerent i el regidor, en relació a aquesta última denúncia, li demanen per l’adreça exacte i 
el regidor li pregunta si és cert que no disposen d’aigua, qüestió que confirma la 
intervinent. El regidor diu que es mirarà perquè ho considera una barbaritat. 
 
18) Filiberto Bravo, president dde l’associació de veïns de Ciutat Meridiana 
 
Diu que vol avançar al regidor una sèrie de problemes en el barri de Ciutat Meridiana que 
tractaran amb més detall a la reunió que hi ha convocada per la següent setmana, temes 
que ja es van presentar per escrit en el mandat anterior i que van quedar a l’aire, per la 
qual cosa, espera que se li doni resposta a la dita reunió. No obstant, sí hi ha un parell de 
temes que vol comentar, un referit las equipaments com són el casal d’avis en el que es 
començaran a fer obres i no saben si podran tornar o no. També es refereix a una sèrie de 
contenidors que es van posar allà, no els agrada i estan sense estrenar encara i, per tant, 
els podrien recollir. L’altre, va referit al local de l’associació de veïns. Quan plou els surten 
goteres i demana que es faci una actuació nio que sigui provisional. D’altra banda, es 
queixa de la neteja, en concret, durant aquest estiu els mobles llençats per la gent han 
estat sense recollir una o dos setmanes, altres aspectes considera que els serveis de neteja 
només cobreixen l’expedient: olors, voreres plenes de caques de gossos...Respecte d eles 
papereres, l’intervinent no ha contestat perquè no hi ha papereres en el barri de Ciutat 
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Meridiana. Demana que hi hagi papereres i que siguin d’unes condicions que impedeixi que 
siguin bolcades pels porcs senglars. Finalment, es queixa que els locals de l’antic mercat de 
Nuria segueixen tancats i vol que es rehabilitin per a la gent gran. 
 
El regidor contesta en general, que s’han plantejat moltes coses, que no té resposta per a 
totes elles però que es pren nota de tot. 
 
Al Sr. de Five (intervinent número 13), el regidor diu que habitatge turístic legal no hi ha 
perquè aquesta ciutat no dona llicència des de fa 8 anys i, si hi ha d’il·legals, s’ha de 
denunciar i es posen sancions. D’altra banda no hi ha un 30% d’okupes en el districte de 
Gracia com diu l’intervinent ni en Nou Barris. Per últim, prenen nota sobre la porta del 
poliesportiu, no ho sabia i volen esbrinar si hi ha alguna raó objectiva o perquè es tanca la 
porta a aquella hora. 
 
Sobre el tema de les rates (en resposta a la Sra. Amina- intervinent número 14- i a la Sra. 
Elena –intervinent número 17), el regidor diu que és un tema recurrent. Saben que les 
plagues de bitxos tipus rates o “cucarachas” s’incrementen quan no hi ha baldeig i fa molta 
calor. La política de l’Ajuntament és d’obligació d’actuar en l’espai públic i és més relatiu en 
els espais privats que s’han de veure les peticions i aleshores trucar als serveis de 
desratització i desinfectació de l’Ajuntament. 
 
Sobre el tema dels gossos (en resposta a la Sra. Trini Cuesta –intervinent número 16 i al 
Sr. Filiberto Bravo –intervinent número 18-) , el regidor diu que certament és un problema 
importantíssim. Pel que fa a la presència de caques de gossos a les voreres, és el clàssic 
problema de saber com es soluciona. No podem tenir un servei de neteja que es dediqui a 
recollir caques de gossos. Es recullen quan passen o quan hi ha baldeig però no a cada 
moment. Considera que s’hauria d’aplicar una política contundent en la identificació 
d’aquelles persones que no compleixen amb la seva responsabilitat en la tinença dels 
gossos. No té res més a comentar. De fet, hi ha barris amb conflictes entre veïns a favor i 
en contra dels gossos, hi ha zones per gossos i aquests estan fora, a vegades es confon 
zona de gossos amb zona de nens la qual cosa és higiènicament molt complicat, etc...En 
definitiva dona la raó als intervinents que és un problema greu i un problema de difícil 
solució. 
 
Sobre el tema dels sorolls del poliesportiu de la Guineueta (en resposta a la Sra. Trini 
Cuesta –intervinent número 16-), el regidor contesta que no només estan a sobre sinó que 
hi una uns requeriments al gestor de l’equipament que posen en dubte fins i tot revisar si 
la gestió futura ha de canviar o ha d fer-se d’una altra manera. Se’ls ha avisat per certs 
comportaments dels usuaris no correctes en una pista esportiva i sembla que mes aviat per 
una manca de capacitat de gestió que no de voluntat que no estiguin en condicions de 
continuar amb la gestió. El tema està sobre la taula i de fet el conseller d’esports està 
parlant amb ells permanentment perquè s’han pres en seriosament aquest problema 
perquè són conscients del que passa. 
 
Hi ha normatives que no es compleixen adequadament com passa ne el tema dels gossos. 
 
A la Sra. Elena (intervinent número 17), en relació al tema de les escales de Roquetes, el 
regidor contesta, s’ho mira però ara mateix ignora si es factible o no la petició de la 
intervinent. Ra bé, el regidor pregunta a la intervinent si l’espai de la plaça de les dones 
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que està brut perquè no es neteja és públic o privat. Si és públic, el districte té un 
problema; si l’espai és privat aleshores s’hauria de mirar. 
 
Sobre el tema de l’habitatge (en resposta a la Sra. Amina –intervinent número 15-), el 
regidor diu que es tracta d’una tema recurrent i que Barcelona té un problema en matèria 
d’habitatge evident que es traspassa als barris com ara a Ciutat Meridiana on hi ha una 
acumulació de desnonaments excessiu. El que es procura és que serveis socials atengui de 
manera correcta el major número de casos possibles. Hi ha actualment un debat sobre 
l’habitatge en el Congrés dels Diputats i sobre els grans tenidors i confia que en algun 
moment es pugui solucionar de manera correcta però ara mateix aquest tema té una 
dificultat de gestió complexa. En aquest senti, l’Ajuntament de Barcelona fa el que pot. Es 
un dels Ajuntaments que mes actuacions fa en aquest aspecte però és insuficient i hem 
d’estar a sobre però no tenen la solució definitiva. 
 
Al Sr. Filiberto Bravo (intervinent número 18), el regidor diu que no li contesta a moltes de 
les coses que ha plantejat perquè s’han de veure la setmana vinent i allà podran parlar 
amb calma i profunditat de totes elles. 

 
 
19) Antonio. Exposa diferents qüestions. 

 
Diu que en el forat dels arbres falta terra en general en Nou Barris però en particular en 
Prosperitat i Verdun i tampoc entén perquè es poden llambordes en els forats dels arbres. 
En aquest àmbit afegeix que a la Via Júlia, a l’alçada dels números 33 a 35 hi ha un arbre 
amb una inclinació d’uns 35 graus. Avisa que, quan faci aire, caurà i tallarà la circulació. En 
segon lloc, diu que en el camp de la Montañesa quan els jugadors xuten fort la pilota en 
direcció a la Via Favència, la pilota surt del camp i va a parar a la calçada i això és perillós. 
Demana que s’aixequi una mica més la xarxa de protecció. Per últim diu que en el carrer 
Viladrosa, al costat de l’església de Sant Francesc Xavier on hi ha un hort,  no sap qui ha 
de pagar la vorera trencada, si el districte o l’església, però reclama que s’arregli i que 
quedi en condicions. 
 
20) Esther Flaquer. Exposa diferents qüestions. 
 
En primer lloc, parla d’habitatge. Diu que recentment hi ha hagut una comissió mixta 
Ajuntament-Generalitat on l’alcalde ha anunciat que l’Ajuntament cedeix 11 terrenys a la 
Generalitat per fer habitatge públic. En aquest sentit, pregunta quina serà la política que 
seguirà l’Ajuntament en matèria de construcció d’habitatge públic. En segon lloc, en 
aquesta Comissió també s’ha pactat la instal·lació d’un ascensor a les Línies 1 i 5 a Sants. 
En aquest sentit pregunta com està la qüestió de la instal·lació d’escales mecàniques del 
Passeig Maragall que dona cantó amb el barri de Vilapicina. En tercer lloc, diu que hi ha 
molta preocupació veïnal en un tema que els costa molt com és la pacificació i eixos verds. 
La 1a Tinent d’alcalde a una pregunta del grup municipal de JuntsxCat va contestar el tema 
dels interiors d’illa. A Nou Barris no tenim interiors d’illa i, per tant, pregunta quina política 
de pacificació es farà. Sap que hi havia un projecte que no sap si s’ha licitat ja o no en 
relació a la pacificació de la Meridiana fins a Fabra i Puig. Per tant, pregunta si ja s’ha licitat 
per a poder continuar la pacificació de l’Avinguda Meridiana fins a Fabra i Puig i, per tant, 
pregunta si es treballarà en el PAD tot el tema de la pacificació de la Meridiana en la part 
que toca a Nou Barris. Per últim, exposa el tema de les papereres. Diu que hi ha una 
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política a Nou Barris que, davant del fet que hi ha gent que deixa la bossa de les 
escombraries a la paperera enlloc de posar cobertura, es treuen i diu que és cert que en el 
centre a les cantonades hi ha 4 papereres mentre que ha Nou Barris acostuma a haver 2 
com per exemple al carrer Cartellà amb Pintor Cases. Demana que es posin 4 papereres 
com en el centre de Barcelona. 
 
21) Salvador. Es presenta en representació diu d’un grup de veïnes del barri de Verdun que 
han vingut a aquesta sessió per a denunciar uns fets greus d’incivisme. Entre els carrers 
Joaquim Valls limitat per la Via Julia i el carrer Viladrosa hi ha una sala de jocs d’atzar. A la 
via pública cada tarda hi ha baralles, consum d’alcohol i més de nit hi ha tràfic i consum de 
drogues. Allà hi ha un consultori mèdic i a sota hi ha un badulaque que ven begudes 
alcohòliques més enllà de les 22:00 hores. Aquest problema s’incrementa molt els caps de 
setmana malgrat ser un tema constant tota la setmana però s’incrementa i empitjora els 
caps de setmana. Diu que s’han constituït en plataforma i que al final de la sessió lliuraran 
de manera informal un dossier el consell del districte i anuncia que ho presentaran de 
manera formal per registre la següent setmana. Hi ha un manifesta amb unes 
reivindicacions que en principi passarien pel compliment estricte d ela normativa de civisme 
a la via pública. Davant hi ha un pàrquing on tota aquesta gent orina. Considera que la 
ludopatia no ve sola sinó que va acompanyada d’altres vicis com ara consum de drogues, 
alcoholisme.. Aquests locals estan destruint moltes famílies. La setmana vinent de manera 
més formal lliuraran el dossier reivindicatiu que ara lliuraran de manera més informal i 
demanaran una reunió amb el regidor. 
 
Al Sr. Salvador (intervinent número 21) i altre veïns que l’acompanyen els pregunta si la 
sala de jocs que denuncien és legal o il·legal. Que sigui una cosa o altra demana un nivell 
d’actuació diferent. Afegeix que, com tindran una trobada, tindran ocasió de parlar més a 
fons d’aquest tema i veure com l’afrontem. 
 
A la Sra. Esther Flaquer (intervinent número 20), el regidor diu que, efectivament, a la 
reunió bilateral Ajuntament-Generalitat s’han posat sobre la teula alguns temes importants 
i creu que va ser una reunió molt positiva perquè es van assolir alguns acords de temes 
que no són menors. 
 
Respecte dels ascensors, son els primers que van posar sobre la taula la instal·lació de 
l’ascensor al metro de Maragall però es va decidir creu que encertadament que es posessin 
ascensors en aquelles estacions que no tenen cap ascensor, és a dir, que no tenen cap 
sortida. Al respecte del Passeig Maragall on es demana un segon ascensor per la distància 
entre sortides, recorda que hi ha un projecte fet i ara falta que la Generalitat posi el que ha 
de posar. Ara bé, dona la raó a la intervinent en el sentit que aquest tema està sobre la 
taula. Per les escales mecàniques, el mateix, es tracta de prioritzar una sortida accessible.  
 
Sobre la Meridiana, el regidor diu que és es cert que es una reivindicació justa a l’igual que 
el soterrament de la Ronda de Dalt al seu pas per Nou Barris però vol donar la següent 
dada. Horta té 2,5 kilòmetres de Ronda i té tapats 400 metres; Nou Barris té una 3 
kilòmetres i té tapat 1,5 kilòmetres. Quan l’Ajuntament fa això ha d’ajustar algunes 
prioritats amb un objectiu clar, que és el cobriment de la totalitat tan aviat com es pugui, 
tot i que es tracta d’una obra major que té un impacte sobre el pressupost municipal 
importantíssim i que condiciona molt la multitud de de demandes que hi ha al respecte a 
tota la ciutat i les inversions municipals. 
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Sobre les papereres, el regidor contesta que és un tema que surt a l’Audiència Pública 
constantment. Personalment creu que haurien d’haver papereres però hi ha hagut un 
criteri restrictiu a l’Ajuntament perquè havia arribat un moment que s’havien convertit en 
una alternativa massa evident als contenidors de les escombraries amb pràctiques no 
adequades. Aquí tenim un problema afegir que és el dels porcs senglars que requeriria un 
model de paperera diferent amb una tapa a dalt. Reitera que es partidari de posar 
papereres però no troba receptivitat al conjunta de la ciutat i també és partidari de posar 
lavabos públics als parcs perquè hi ha una població que té una edat determinada als que 
no pots demanar que facin vida a l’aire lliure i que no disposin d’uns serveis adequats però 
no troba receptivitat a l’Ajuntament. Recull les opinions dels intervinents i diu que 
insistiran. Sobre el mobiliari aniran reposant aquells que estiguin malament: bancs, etc... 
 
Al Sr. Antonio (intervinent número 19) diu que en el mandat anterior van fer una actuació 
important de reposició d’escocells. Afegeix que han fet un inventari de problemes que 
tenen els escocells, hi ha també un debat sobre quin model utilitzar, atès que, parcs i 
jardins vol que hi hagi més aviat sorra, la qual cosa, ho complica una mica però van 
reposant i ho seguiran fent. 
 
D’altra banda, el Gerent diu que a banda del problema d’omplir els forat del arbres està el 
tema de la replantació d’arbres, atès que, estem en un moment de sequera important i, 
per tant, ara mateix hi ha una política de contenció important del creixement del verd per 
la situació d’emergència per sequera. 
 
22) Abel. Diu que es un veí d’un veí d’un bloc de pisos a Trinitat Nova amb un conveni dels 
anys 1999-2000. A la planta baixa hi ha 110 places d’aparcament. Porten 8 anys vivint en 
aquest bloc de pisos però les places d’aparcament no s’han lliurat als veïns. El pàrquing 
està dia i nit il·luminat, amb el desperdici energètic i de recursos públics que suposa a 
l’estar buit. La pregunta per tant és si es farà la gestió administrativa de lliurament de les 
places d’aparcament als veïns i quan es farà això. 
 
El regidor contesta que hi ha tres o quatre temes en que el regidor s’ha deixat la vida, ha 
insistit per activa i per passiva i un d’ells és el tema d’aquests aparcaments. Li resulta 
incomprensible i irracional el que està explicant l’intervinent i que hi hagi una sèrie de 
places d’aparcament a Trinitat Nova que estiguin buides i no s’hagi fet un procés 
d’adquisició de forma correcta per lliurar-les als veïns del bloc i, si sobren, es lliurin a altres 
eventuals interessats. Amb tot, el regidor explica que desprès del pacte que es va arribar 
amb l’associació de veïns de Trinitat Nova en els darrers dos consells de barri, tenim una 
proposta de preus que s’adequa al conveni que es va signar en el seu moment amb els 
veïns, hi ha un acord amb BSM per a la gestió de les dites places d’aparcament i hi ha un 
acord d’adjudicació que permetria resoldre aquest tema ràpidament però tenim un 
problema que no aconseguim solucionar i és que intervenció municipal i els serveis jurídics 
de l’Ajuntament consideren que hi ha uns buits legals en aquests acords i no ens signen els 
papers per a poder avançar. Es un tema molt complicat, impossible d’explicar-ho perquè no 
l’entén nio ell mateix, és un tema irracional, estarem a sobre d’ell constantment perquè no 
té cap tipus d’explicació. No pot dir res més perquè l’intervinent té tota la raó del món. En 
aquest sentit, no té cap inconvenient en que una comissió de veïns els acompanyi a serveis 
jurídics, a  BIMSA, on sigui i explicar la situació. Amb això el que vol demostrar és que el 
districte s’està deixant la pell en aquest assumpte. 
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El Gerent intervé per dir que van tenir una reunió amb els veïns a principis d’aquest any 
2023 per a parlar sobre aquest tema. El cert és que hi havia una certa expectativa per a 
poder desencallar les dificultats jurídiques que hi havia per a poder comercialitzar aquestes 
places d’aparcament que són públiques dintre d’un pàrquing que, com a tal, és privat. 
S’han donat alguns passos i estan en contacte amb l’IMU per tal que ens traslladin la 
relació de veïns que tindrien un dret preferencial per a poder accedir a aquests preus 
ajustats als convenis signats en el seu moment. També BSM està treballant en algunes 
millores en el pàrquing. Per tant, no ens hem quedat sense moure però és cert que 
jurídicament hi ha allà un handicap encara per resoldre. Tan aviat tinguem una via de 
sortida i un camí avalat per patrimoni i serveis jurídics, com BSM ha avançat en la 
informació relativa dels veïns amb dret preferencial i l’IMU tingui tota la informació de les 
persones beneficiàries, convocaran de nou als veïns per explicar la solució que es pugui 
adoptar. 
 
El regidor conclou que ho resoldran perquè, si estem a sobre d’algun tema, és aquest però 
és de boixos. 
 
23) Amalia. Du que porta dos temes. En primer lloc, és un tema reiteratiu de l’any passat i 
fa referència a la escola Esplai. És una escola púbica en la que no  hi ha gimnàs, quan fa 
calor, fred o plou, els nens no fan esport. Això continua igual. En segon lloc, parla d’una illa 
de cases que hi ha als números 19, 21, 23 i 25 del carrer Sant Iscle i el número 12 del 
carrer Aneto, edifici que hi ha al darrera del Lidl nou. Allà hi havia unes pilones que, arran 
de la construcció del Lidl, es van trencar. Les pilones no s’han reposat i això permet que els 
cotxes aparquin a sobre de la vorera. Es trenquen les rajoles que van posar i això produeix 
filtracions en el pàrquing que hi ha a sota. Per últim, al carrer Aneto, número 12 hi ha una 
vorera que netegen els propis veïns però davant hi ha una zona enjardinada que és 
municipal molt maca però que s’ha convertit en un pipi can i on es deixen els excrements 
dels gossos i, a banda, en aquest espai, hi ha gent que fa pipi i fins i tot sexe inclús de dia. 
També parla d’un local ocupat, sense aigua i amb bombones de gas. Es un perill. 
 
24) Isabel. Veïna de la Guineueta. Adiu que Guineueta exigeix al govern que es compleixi 
la promesa d’una pla especial pel barri pel seu deteriorament físic, econòmic i social tal i 
com figura en el programa electoral del PSC i tal com es va explicar a l’associació de veïns. 
Per últim matisa que la Junta de l’associació de veïns no ha canviat. En tot cas, s’ha 
eixamplat. 
 
El regidor contesta que justament s’havia parlat amb els veïns de les millores en el barri de 
la Guineueta i són una de les seves prioritats.  
 
El Gerent per la seva banda diu que les dites obres es van explicar dintre del context de la 
brigada 11, en que es retardava la intervenció en aquest conjunt d’illes per afegir alguna 
actuació nova com és la millora de la connexió dels clavegueram amb les cases i això es va 
explicar a l’associació de veïns en el seu moment. Poden refrescar la informació i 
actualitzar el calendari però el que explica el regidor és que això ja es va explicar en el seu 
moment. 
 
El regidor reitera que les millores en els interiors d’illa del barri de la Guineueta és una de 
les seves prioritats. Pel que fa a la redacció d’un PEMU esta posat sobre les taules 
corresponents i els donaran resposta el més aviat possible. Demana que els veïns no es 
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preocupin, que estan a sobre i que algunes de les millores són evidents com és el cas dels 
ascensors. 
 
25) Jose Maria. Diu parlar no en representació d’una associació de veïns concreta sinó d’un 
tema que afecta a tot Nou Barris i és que, quan truques al 112 per qualsevol fet greu que 
passa al barri, li agafen les dades personals i els diuen que els trucarà la Guàrdia Urbana. 
GOIB ´s cert que truca quan detecten que es veritablement greu però a ell li ha passat en 
algunes ocasions que GUB no el truca malgrat ell trucar 3 o 4 vegades. Posa l’exemple, que 
per un tema a la placeta que hi ha al carrer Gasela, 49 que hi havia unes bombones de 
gas, els nens esnifaven gas, van trucar a la urbana i no es va personar. Demana que quan 
es truca a GUB vinguin. 
 
26) Josep. Diu que és veí del Turó de la Peira. Exposa diferents qüestions. En primer lloc, 
diu que en pla de barris estava pressupostat rehabilitar el parc del Turó de la Peira. 
Pregunta què es pensa fer. En segon lloc, explica que al carrer Cadí, en el número 41 a 
tota la vorera que hi ha aparquen unes 15 motos cada dia. Proposa canviar l’aparcament al 
carrer Aneto que tot és de càrrega i descàrrega. En tercer lloc, diu que falten arbres en el 
carrer Cadí entre el passeig de la Peira i el carrer Aneto. En quart lloc, davant del 
Mercadona diu que hi ha una palmera que porta 5 anys sense podar i està ple de cotorres. 
En cinquè lloc, afirma que en el barri (carrer Cadí cantonada carrer Aneto) tenim el 
distribuïdor número 1 dels llauners de Barcelona. Es passen tot el dia carregant llaunes, dia 
i nit. Considera que s’hauria de controlar a on van a parar tantes llaunes. Per últim, al 
costat de Les Bases hi ha un parc molt petit que està sempre a les fosques i és aquí on els 
nens juguen al criquet i està molt fosc. 
 
27) Rafael González. També exposa diferents qüestions. En primer lloc, es queixa dels 
hàbits de càrrega i descàrrega del supermercat Bon Àrea del carrer Gòngora amb Mas 
Duran. Descarreguen a hores intempestives com ara les 22:00 hores impedient el descans 
veïnal o a les 06:30-07:00 del matí, tallant el carrer. Considera que no pot ser, Guàrdia 
Urbana no actua de forma eficient i demana que es posi una solució. En segon lloc, 
respecte d’algunes botigues que hi ha al mateix indret, estan ocupades per persones que 
diuen que tenen contracte de lloguer però el que no pot ser es que locals destinats a 
l’àmbit comercial fer-los servir d’habitatge habitual perquè incompleixen alguna normativa 
(això ja ho havia dit en altres ocasions). Es perillós viure allà: hi ha menors, fan un soroll 
infernal, es queden fins a la 01:00 de la matinada amb cadires a la vorera. Verificar si 
tenen llicència o no correspon a l’Ajuntament i caldria que BUB patrullés per aquesta zona 
perquè no ho fan. En tercer lloc, hi ha unes obres amb llicència al carrer Mas Duran, 63. El 
terrat s’ha ampliat bastant i ignora si la llicència ho admet o no. Demana que s’indagui. En 
quart lloc, es queixa de l’estat de la vorera costat mar de la Via Julia entre Via Favència i 
Passeig Valldaura, les llambordes estan en mal estat i demana inspecció. En cinquè lloc, en 
matèria de seguretat, pregunta que farà l’Ajuntament davant els reptes que s’estan 
plantejant amb els episodis d’inseguretat que estan patint els veïns. En sisè lloc, es queixa 
d’una actuació de GUB envers la seva persona. Es van posar davant seu sense dir-li res dos 
vegades en un mateix dia. No li agrada. En setè lloc, en relació a la cessió d’11 locals a la 
Generalitat que ha comentat la Sra. Flaquer (intervinent número 20) demana saber quants 
locals d’aquests 11 són de Nou Barris, quina superfície tenen i què es pensa fer amb 
aquests solars. Per últim, demana saber si entre els protocols del contracte de recollida de 
les escombraries no hi ha alguna excepcionalitat per combatre l’abandonament continuat 
de mobles a la via pública com ha succeït al carrer Batllori cantonada Casals i Cuberó. 
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El regidor diu que contesta allò que es pot contestar respecte de les darreres tres 
intervencions. 
 
Al Sr. Josep (intervinent número 26) sobre el Turó de la Peira que és un tema recurrent, el 
regidor li mostra un dossier on figura que la redacció del projecte executiu del Parc del 
Turó de la Peira té com a data gener-octubre de 2023 i l’aprovació inicial del projecte està 
previst pel gener-febrer de 2024, és a dir, estan en el pla previst. A partir de l’aprovació 
inicial s’haurà de parlar amb inversions i pla de barris per a executar el projecte en les dos 
fases previstes, és a dir, estem dintre del calendari marcat. 
 
Al Sr. Rafael González (intervinent número 27), el regidor diu que ha dit moltes coses i de 
totes elles el Gerent ha pres nota però si vol dir que en relació amb els protocols de neteja, 
a banda d’allò previst en el contracte, hi ha serveis extraordinaris i, en aquest sentit, es 
recullen els mobles perquè sinó, mai es recollirien. Segur que no és el que desitja 
l’intervinent però també és cert que hi ha veïns que no són exemplars en aquest aspecte. 
 
Pel que fa al tema de l’aparcament de motos del carrer Cadí (referència que ha fet el Sr. 
Josep –intervinent número 26-), el regidor contesta que ho miraran amb mobilitat per a 
veure si es pot fer el desplaçament que proposa l’intervinent. 
 
28) Esther. Diu que porta tres temes. En primer lloc, respecte del bloc Q en el Turó de la 
Peira, diu que s’havia d’haver fet fa quatre anys, desprès dos i la darrera notícia és que 
s’havia d’haver començat a fer les obres en el mes de setembre de 2023. No s’han fet. 
Demana saber quan es faran. En segon tema, censura que no hi ha servei de pediatria en 
el CAP Turó i s’han de desplaçar al CAP Rio de Janeiro amb 45 minuts de trajecte. Demana 
saber què proposarà el Govern per o be facilitar el trajecte o be posar pediatres en el CAP 
Turó. En tercer lloc, considera que hi ha un forat negre en el Turó de la Peira que és el 
Parc del Turó: ara es fa, ara no, ara hi ha pressupost, ara no. Quan es farà? 
 
La presidenta del Consell del Districte intervé per a dir que ho acaba de dir el regidor amb 
les dates mes o menys concretes. La intervinent diu que hi ha un problema afegit i és que 
hi ha gent que fa festes en el parc fins a hores intempestives, portant bafles, posen la 
música molt elevada. Truquen a GUB i no venen. Conclou la seva intervenció demanant al 
Govern quina solució donaran als tres temes que ha plantejat i exposat. 
 
El regidor contesta, pel que fa a la Illa Q que el gerent donarà resposta mes acurada però 
diu que també està planificat. Ja ha explicat moltes vegades que una cosa és el projecte 
bàsic i un altre l’executiu i que en tots els projectes hi ha diferents fases.  
 
Pel que fa al servei de pediatria del CAP Turó de la Peira, el regidor diu que és una de les 
preguntes que s’ha formulat de manera anticipada (en concret el SR. Javier Escribano- 
intervinent número 1) i que no s’ha donat resposta al no estar presenta  la sala. Per tant, 
aprofita per a donar resposta també a dit intervinent. Es tracta d’un servei del departament 
de salut de la Generalitat de Catalunya. Informa que l’Ajuntament s’ha posicionat 
radicalment a favor que el CAP Turó disposi d’un servei de pediatria. La Generalitat està 
replanificant els seu servei mèdics en diversos llocs. Creuen que milloren el servi 
concentrant-los en un lloc però nosaltres ens mantenim en la mateixa posició. Podem 
acompanyar als veïns en la demanda com es va fer a Cotxeres o en el tema de 
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l’ambulància a Ciutat Meridiana però no es tracta d’un servei de responsabilitat municipal 
que puguem resoldre.  
 
Pel que fa al balcó d’equipaments, el regidor comenta que s’ha acabat la primera fase i 
estem entrant a la segona fase. 
 
Pel que fa al parc del Turó de la Peira, el regidor es reafirma en el que ja ha dit i és que 
l’aprovació inicial va al febrer de 2024 i la planificació executiva estarà a mitjans del 2024 
però insisteix que estem en calendari. 
 
Per últim, sobre el tema de les festes, el regidor diu que estem vivint un canvi sociològic i 
demogràfic a Nou Barris i que la composició social en el nostre districte està canviant 
ràpidament. Es cert que hi ha una composició social que tenen uns hàbits de costums 
sobre l’espai públic amb un senti lúdic i d’entreteniment força allunyat del que tenim 
nosaltres. Davant això, podem actuar de dos formes: 1) policialment però ja hem vist 
(perquè ho hem fet) que és lent, complicat i no sempre és fàcil perquè pots tancar una 
festa però als 10 minuts tens muntada una altra; 2) Acceptant aquest canvi sociològic, 
aplicant mecanismes de caràcter social, pedagògics, de debats cívics, etc.. que ho fa més 
lent però és més sòlid. Un  exemple d’aquest canvi sociològic és que tenim població local 
amb un baix nivell de natalitat que contrasta amb aquesta població vinguda de fora que té 
alts nivells de natalitat i això fa que el servei de pediatria sigui doblement important. I Això 
comporta un altre problema lògic que és la mobilitat i accessibilitat molt complicat i que va 
encadenat amb aquest canvi social. Són conscients dels problema i continuaran insistint a 
la Generalitat. 
 
El Gerent matisa, respecte del balcó d’equipaments que estem finalitzant la fase 1 i que les 
fases 2 i 3 estan pendents de dotar-se en aquest mandat. Sobre la Illa Q, el Gerent diu que 
sempre s’ha explicat el calendari i mai s’ha dit que les obres començaven al setembre de 
2023. El que s’ha estat treballant en el mandat anterior va ser en el redactat del projecte. 
Quan van arribar en el mandat anterior estaven en el concurs d’idees que és el primer de 
tot per a poder encarregar l’avantprojecte i el projecte bàsic. Ara, desprès d’algunes 
dificultats, estem a la part final del redactat del projecte executiu. Quan estigui redactat de 
forma definitiva i aprovat, en aquest mandat el que toca és buscar la inversió per a 
construir, com totes les inversions que s’han de planificar a la ciutat com a inici del 
mandat. 
 
29) Galdys. Diu que ve en representació de la plataforma per a la recuperació del servei de 
pediatria en el barri del Turó de la Peira per clarificar el tema perquè no li ha quedat clara 
la resposta del regidor al respecte. Vol saber quina és la posició que s’està portant des del 
districte i quan es farà el diàleg per a afavorir l’accessibilitat al barri perquè la línia del bus 
té una freqüència molt baixa, els caps de setmana ni tan sols està activa i entén que això 
són problemàtiques que sí són competència del districte. 
 
El Gerent contesta que, tal i com ha comentat el regidor anteriorment, la idea és 
acompanyar als veïns en la reivindicació per a la recuperació del servei de pediatria com 
Ajuntament de Barcelona. A partir d’aquí, el districte el que ha agafat és el guant 
d’interlocutar amb el CATSALUT i veure des de la realitat d’un servei que s’està prestant en 
un altre CAP, com poder millorar la mobilitat. En aquest sentit, informa que hem tingut, 
unes primeres trobades entre el districte amb l’àrea de mobilitat de l’Ajuntament de 
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Barcelona i con el Departament de Salut de la Generalitat per a veure la situació del barri 
del Turó de la Peira i la seva connexió amb el CAP Rio de Janeiro, tot reconeixent que 
encara es troben en un punt molt verd, en el sentit que estan analitzant opcions per a 
veure què línia del bus estaria en millors condicions per a poder connectar millor el barri 
del Turó de la Peira amb el CAP Rio de Janeiro. L’aspecte negatiu és que tot això està molt 
verd, l’aspecte positiu es que les trobades i les reunions entre Mobilitat, Salut i Districte 
estan en marxa. En aquest sentit, el Districte està acompanyant a Mobilitat per veure com 
es pot millorar la dita connectivitat. 
 
30) Cristian. Pregunta per l’estat de situació del casal de Roquetes. 
 
El regidor contesta que, com sap tothom, la construcció del casal de Roquetes estava 
pendent d’un canvi urbanístic. A finals del mandat anterior es va fer una planificació que no 
es va aprovar en el districte perquè estava pendent perquè depenia d’un bescanvi entre 
una zona edificable al triangle d’Aiguablava i la part de Roquetes on s’havia de fer el casal. 
Això permetia solucionar els dos problemes que hi havia. Doncs bé, això es va fer a 
satisfacció del casal de Roquetes però va generar un problema a Trinitat Nova perquè la 
proposta que es feia implicava una reducció molt substancial de la seva històrica 
reivindicació de tenir un poliesportiu. La proposta consistia en tres blocs de pisos i un petit 
poliesportiu. El Districte no va aprovar el projecte a l’entendre que els veïns de Trinitat 
Nova tenien raó i la idea ha estat planificar amb urbanisme un canvi del planejament que 
impliqués un model de poliesportiu que, aprofitant el desnivell de la zona, tingués dos pisos 
i resoldre així el problema del poliesportiu. En aquest moment el que hi ha és una 
replanificació per a reduir de tres a dos els blocs de pisos, amb la qual cosa, millorarien les 
condicions del poliesportiu a satisfacció d’un barri que té un dèficit clar de poliesportiu. 
Mentrestant, ha sortit un nou problema i és que Parcs i Jardins ha qüestionat el 
planejament de Roquetes perquè el projecte implica el tall de 70 pins de Collserola, amb la 
qual cosa, estem pendents de trobar una solució que permeti replanificar el projecte amb 
una mica de retirada de l’edifici que eviti el tall dels pins. Creu que això es podria 
solucionar amb una certa rapidesa i tenir un planejament que permeti fer les dos 
operacions mencionades: poliesportiu al barri de Trinitat Nova i casal al barri de Roquetes. 
Quan es solucioni això es passarà a la redacció dels projectes constructius. 
 
El Gerent complementa la informació dient que en aquest mandat la idea és fer gestions 
diferents de canvis de planejament, alliberarem Roquetes del tema de Trinitat Nova amb 
una proposta que tècnicament sigui viable i la idea és que quan, tinguem les dos solucions 
tècnicament viables, parlar amb els veïns i explicar les solucions. 
 
L’intervinent creu que s’ha estat marejant la perdiu si al final el projecte era inviable. El 
Gerent diu que no és totalment inviables sinó que s’han de fer correccions a trobar la 
solució entre tots perquè l’impacte a l’espai públic és important. 
 
L’intervinent diu que hem d’aprendre dels errors perquè al seu parer el procés participatiu 
sobre el triangle d’Aiguablava no va estar ben plantejat. 
 
El regidor contesta que un procés participatiu s’ha d’acceptar tècnica i políticament. El que 
passa és que a vegades intervenen departaments diferents amb interessos diferents sobre 
el mateix espai amb lògiques i objectius diferents. En aquest sentit, en el procés 
participatiu de Trinitat Nova, per res volien el veïns tenir tres blocs de pisos però aquesta 
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ciutat té un problema d’habitatge i combinar aquests dos elements no és fàcil. El regidor 
creu que el districte va fer un exercici de responsabilitat intentant cercar una solució que 
permeti combinar les dos coses però clar això requereix temps i es van retardant solucions 
que els veïns demanen de forma immediata però és cert que aquí hi ha hagut un conflicte 
d’interessos. Acaba dient que el districte el que ha fet es defensar el paer majoritari del 
veïns. 

 
31) Manuela. Diu que ve en representació dels veïns que viuen a l’edifici ubicat al carrer 
Esquirol Volador, 6 de Barcelona. Han sol·licitat formalment a l’Ajuntament que els cedeixi 
un trosset de la vorera per a poder instal·lar un ascensor perquè hi viuen vàries persones 
d’edat molt avançada. Es un portal molt petit, s’han fet estudis i no es pot posar una rampa 
fins que l’Ajuntament cedeixi el trosset de vorera que parlava. Ho han sol·licitat però se’ls 
ha denegat. S’han fet totes les variants possibles: posar una plataforma (no es pot), posar 
la rampa dintre del portal (no es pot). El portal dona a una placeta petita que no passa 
ningú si no és a l’edifici d’Esquirol Volador, 6 però els han denegat la cessió del trosset de 
vorera. Hi ha altres edificis al voltant que tenen  la rampa i en canvi ells no la poden fer. 
 
El regidor contesta que ho miraran però pregunta si no es tractava del cas on la 
recomanació municipal és fer la rampa dintre del portal. La intervinent diu que és 
impossible perquè el portal és molt petit. Afegeix que ho recupera el Gerent i es mirarà si 
és factible alguna solució. 
 
32) Manuel Giraldo. Parla de la plaça Sóller. D’entrada diu que estan molt contents: s’han 
posat aparells per tal que la gent gran pugui fer gimnàstica, una cistella de bàsquet pels 
joves però els veïns estan farts de la cistella perquè estan fins les 03:00 de la matinada 
jugant en detriment del descans veïnal. Hi ha molta indignació i demana alguna solució. 
D’altra banda, diu que s’ha fet un centre cívic de meravella. Havia d’anar un bar amb 
lavabos però el centre s’ha inaugurat però no s’ha concedit el bar a ningú. També pregunta 
la raó per la qual aquest centre té la llum encesa tota la nit. Per últim es queixa que un veí 
seu que tenia a càrrec una persona amb minusvalia tenia un descompte en el rebut de l’IBI 
però desprès de la pandèmia s’ha tret aquest descompte. 
 
33) Robert. Mostra la seva indignació pel temps que ha tardat en intervenir i exposa el 
problema d’uns esglaons que hi ha al passeig Verdun, 25 que perjudiquen molt a la seva 
dona. Li han dit des del districte que no són esglaons públics i no poden intervenir. Marxa 
precipitadament de la sessió sense acabar d’exposar el problema. 
 
Algun sector del públic també es queixa de la durada de la sessió. La presidenta del Consell 
del Districte intervé per a dir que, tenint en compte que no es fan Audiències Públiques des 
del mes de març, és normal que hagin anotades mes de 30 intervencions. Afegeix que si 
talla les intervencions, se la critica i si no talla també per la seva durada; és molt difícil 
gestionar al gust de tothom. El que s’intenta és escoltar a tothom que vol parlar i donar la 
resposta amb la major qualitat possible. El tema del temps d’intervenció del públic ho 
miraran per fer una proposta. 
 
34) Eva. Exposa el problema dels gossos, en el que es refereix en especial als pipis que és 
diari, fa molta pudor, no es tira aigua i la pudor es va acumulant dia a dia. El rec és de tant 
en quant, abans venia el cotxe amb les rodes però ara no. El que proposa és que tots els 
gossos estiguin censats i que es creï una brigada per a llençar aigua per totes les 
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cantonades i si, a més a més, li poden posar algun tipus de líquid ecològic que tregui la 
olor, millor. També proposa sobre la marxa enviar una carta als propietaris dels gossos 
censats per pagar el que costaria tirar l’aigua i el líquid (per exemple, 10 euros o així) o 
cercar alguna altra alternativa per a solucionar aquest problema d’olors pel pipi dels 
gossos. 
 
35) Paqui. Diu que ve en representació dels veïns del carrer Joan Riera, justament a la 
plaça. Exposa el problema que hi ha en aquest indret com ara, festes, borratxeres, 
botellots, sorolls constants. Passa cada dia però els caps de setmana s’incrementa per la 
existència d’un bar que està segura que no té llicència pel que fa perquè és un bar-
restaurant i allà fan festes fins les 03:00 de la matinada. Tenen vídeos de baralles amb 
sang, gent pixant, cagant, no es pot dormir. De fet, ha tingut que insonoritzar casa seva 
amb el cost econòmic que l’ha suposat. Desprès té un veí que no només molesta a ella sinó 
a tot el barri. Es una persona amb esquizofrènia, es baralla constantment cridant i els veïns 
estan amargats. El que mes li preocupa és que acabaran els veïns tenint problemes perquè 
els reprenen ells (veïns d’edat avançada que discuteix amb gent jove), atès que, quan 
truques a la policia, no venen i, per tant, què han de fer?. Diu que té un negoci de fa 32 
anys, que es posen a la porta del seu negoci, fumant, bevent i desprès ella ho ha de 
netejar i escombrar. Explica que, quan truquen a la policia, és cert que els truquen però a 
banda d’haver de donar els noms... pregunten si encara estan allà i quants són. Considera 
que la gent que beu i orina al carrer se’ls hauria de multar a l’igual que els propietaris dels 
gossos que deixen els excrements a la vorera. A banda, allà tenen un edifici ocupat sencer, 
és a dir, es tracta d’un punt calent. L’únic que vol saber és què han de fer? 
 
Intervé un senyor sense identificar per parlar d’aquest tema indicant que ja va presentar al 
districte una instància llarga per a exposar el problema de la ocupació i altres 
circumstàncies que es donen allà i també s’ha reunit amb GUB així com amb l’associació de 
veïns i ara estan aquí. Pregunta què més han de fer per a solucionar aquest greu 
problema? Si la resposta és plantar una instància, anuncia que ja va presentar la segona en 
el mes de setembre. 
 
Al Sr. Manuel Giraldo (intervinent número 32), el regidor contesta que el bar ja funciona i, 
per tant, el servei de lavabo hauria de funcionar; sinó tenim un problema que hauríem 
d’avisar al gestor del bar. Sobre el tema de la cistella de bàsquet, dona la raó a l’intervinent 
perquè molesta però és un tema complicat, no podem tenir un guàrdia urbà allà de forma 
permanent. L’intervinent suggereix posar un rètol, cosa que el regidor comparteix i diu que 
el posaran. 
 
A la Sra. Paqui (intervinent número 35) i la persona sense identificar que ha parlat a 
continuació, el regidor contesta que aquest és un tema més complicat (edifici Almagro). 
Què es pot fer? El regidor diu que tenen el problema perfectament detectat tant pel que fa 
a l’edifici d’Almagro com dels bars de la zona en el que GUB té un llistat, fan inspeccions 
però el problema és que qualsevol execució sobre això requereix una sèrie de mesures 
cautelars, preventives molt complicades. No es pot actuar simplement perquè hi hagi 
queixes veïnals. Afirma que ho saben, estan a sobre, vol aclarir que no passen d’aquest 
tema en absolut però reconeix que no tenen solucions immediates. Són conscients del 
problema i de les molèsties, la policia continua anant allà, si hi ha algun incompliment fàcil 
de demostrar se’ls multa. Tanmateix, desprès es declaren insolvents, no paguen la multa. 
Es tot un problema “tremendo”. No és cert que la policia no estigui a sobre però no és fàcil 



 
Districte de Nou Barris 

Departament de Serveis Jurídics-Secretaria 

Pl. Major de Nou Barris, 1 

08042 Barcelona  

93.291.68.00 

www.bcn.cat/noubarris 

 

23 
 

trobar solucions. Li sap greu que les solucions siguin lentes però no podem tancar un local 
simplement perquè hi diguin els veïns ni podem agafar una persona que tingui un 
problema mental i treure’l del pis. 
 
Davant d’algun comentari dels dos darrers intervinents, el regidor contesta que si un 
urbano està allà, veu orinant a una persona al carrer i no fa res, demana que li facin 
arribar el nom d’aquest agent. Es produeix un intercanvi d’opinions on el regidor insisteix 
que son conscients del que passa, que ho tornaran a mirar i veure que és pot fer i que si la 
policia no fa la seva feina quan va allà, que li diguin per tal de poder actuar. Amb tot, el 
regidor insisteix que la policia fa redades a tota la ciutat, tanca bars, posa multes... i en tot 
cas, les mesures no van a la velocitat que probablement voldrien els intervinents i fins i tot 
ell mateix però la policia s’ha de moure en un marc legal molt garantista. 

 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Finalitzada aquesta intervenció, i sense més assumptes a tractar, la Presidenta 
del Consell del Districte, aixeca la sessió quan són les vint-i-dos hores i trenta-
sis minuts. 
 

 


